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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Komisie školstva MsZ v Galante 

konaného dňa 28. 8. 2012. 
 
Prítomní:  
/ podľa prezenčnej listiny/ 
 
Program:  
1. Schválenie plánu práce komisie na II. polrok 2012 
2. Analýza hospodárenia mesta za I. polrok 2012 – školstvo 
3. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti škôl a školských zriadení mesta Galanta za šk. rok   
2011/2012 
4. Pripravenosť škôl a šk. zariadení na šk. rok 2012/2013 
5. Vyhodnotenie Výzvy č. 3/2 – na podporu talentovaných žiakov 
6. Rôzne. 
 
Otvorenie 
PaedDr. Peter Černý – predseda komisie privítal na zasadnutí všetkých prítomných a zároveň 
predstavil novú metodičku školstva Mgr. Skarlet Baničovú. 
Oboznámil prítomných s programom zasadnutia, ktorý bol jednomyseľne schválený. 
 
1. Schválenie plánu práce komisie na II: polrok 2012 
 
Materiál bol doručený všetkým členom komisie spolu s pozvánkou. 
 
PaedDr. Csemezová navrhla zapracovať do plánu práce komisie na október návrh VZN o 
určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka základnej umeleckej školy, na dieťa 
materskej školy a na dieťa školského zariadenia so sídlom na území mesta Galanta na rok 
2013. 
Návrh bol jednomyseľne schválený. 
PaedDr. Černý navrhol pridať do septembrového zasadnutia bod, súvisiaci s bodom č.5 – 
Výzvou č. 3/2 – na podporu talentovaných žiakov o ktorom bude informovať v bode č.5. 
 
Plán komisie školstva bol jednomyseľne schválený aj s navrhovanými úpravami(príloha 
zápisnice) 
 
2. Analýza hospodárenia mesta za I. polrok 2012 – školstvo: 
Materiál bol doručený všetkým členom komisie spolu s pozvánkou. 
Mgr. Orbánová podrobne informovala členov komisie o čerpaní rozpočtu školstva za I. 
polrok 2012. Členovia komisie obsah analýzy jednomyseľne odsúhlasili. 
 
Komisia školstva MsZ „Analýzu hospodárenia mesta za I. polrok 2012 – školstvo“ berie 
na vedomie bez pripomienok  a   o d p o r ú č a   tento  materiál  MsZ v Galante na 
schválenie v predloženom rozsahu. 
 
3. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti škôl a školských zariadení mesta Galanta za 
šk. rok 2011/2012. 
 



 2 

Mgr. Orbánová informovala členov komisie, že správa bola spracovaná na základe 
jednotlivých správ škôl a školských zariadení za šk. rok 2011/2012. Žiadna zmena v počte 
škôl a školských zariadení nenastala.  
 
 
 
Komisia školstva  MsZ  o d p o r ú č a   predloženú „ Správu o výchovno-vzdelávacej 
činnosti, jej výsledkoch a podmienkach škôl a školských zariadení v pôsobnosti mesta 
Galanta  za šk. rok 2011/2012“   MsZ   v  Galante  schváliť v predloženom rozsahu. 
 
4/ Pripravenosť škôl a šk. zariadení na školský rok 2010/2011:  
 
Mgr. Orbánová  podala ústnu informáciu členom komisie o pripravenosti jednotlivých škôl 
a školských zariadení. 
PaedDr. Černý  informoval prítomných o zmene riaditeľa na ZŠ G. Dusíka, ktorým sa stal 
PaedDr. Peter Bartek. 
 
Komisia školstva   b e r i e   na vedomie  informáciu o pripravenosti jednotlivých škôl 
a školských zariadení. 
 
5/ Vyhodnotenie výzvy č. 3/2 – na podporu talentovaných žiakov 
Materiál bol doručený všetkým členom komisie spolu s pozvánkou. 
Na základe Výzvy č.3/2 bolo doručených na OŠkKaŠ MsÚ  3 žiadostí o poskytnutie dotácie 
z rozpočtu mesta Galanta na rok 2012 na podporu talentovaných žiakov. Uzávierka prijímania 
žiadostí bola dňa 31.7. 2012. Celková výška finančných prostriedkov určených na dotáciu 
talentovaných žiakov je 1000 €.   
Predseda komisie, PaedDr. Černý oboznámil komisiu s predloženými projektami. Zároveň 
navrhol, aby oddelenie ŠkKaŠ pripravilo na septembrové zasadnutie tie projekty, ktoré 
neprešli v 1. kole na opätovné prerokovanie.  
Mgr. Bíró konštatoval, že on očakával žiadosti na konkrétnych žiakov, a nie o nákup 
školských pomôcok ako je to v prípade projektu ZŠ Štefánikova. 
Mgr. Marsall – uviedol, že nákup šk. pomôcok sa dá zrealizovať aj zo vzdelávacích  
poukazov. 
Mgr. Bíró navrhol konkretizovať v budúcnosti projekt na jednotlivcov, nie na školu. 
PaedDr. Černý sa vyjadril, že treba zdôrazniť  riaditeľom škôl, aby projekty vypracovali na 
konkrétne osoby. 
p. Vanya navrhla odsúhlasiť všetky predložené projekty s tým, aby zvyšné projekty boli 
schválené v predloženej výške a riaditelia boli upozornení, aby v budúcnosti dávali projekty 
na konkrétnych žiakov.  
Návrh. P. Katalin Vanya bol jednohlasne schválený a projekty odsúhlasené v plnej 
výške. 
Celkovo bolo odsúhlasené      780 € 
 
v tom:  
1. Majstrovstvá Európy v mažoretkovom športe CVČ   266 € 
2  ZŠ Štefánikova                                                  264 € 
3. ZŠ Z. Kodálya sVJM                                                  250 €  
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Komisia školstva schvaľuje predložené projekty v plnej výške a zároveň žiada predložiť  
na septembrové zasadnutie komisie školstva prehľad všetkých projektov a výšku 
zvyšných finančných prostriedkov.  
 
6/ Rôzne  
 
p. Michalíková sa zaujímala o to, či sa aj galantské školy pripoja k avizovanému štrajku 
učiteľov dňa 13.septembra 2012 a či sa na niektorej ZŠ zmenia začiatok vyučovacia.  
Mgr. Orbánová sa vyjadrila, že nemáme o tom vedomosti, že by chceli upraviť začiatok 
vyučovania. ZŠ túto možnosť mohli využiť aj v minulom školskom roku.   
PaedDr. Csemezová na školách prebiehajú v týchto dňoch pedagogické rady a riaditelia majú 
právo udeliť riaditeľské voľno, aby sa mohli štrajku zúčastniť.  
 
 Na záver predseda poďakoval za účasť. Ďalšie zasadnutie komisie sa uskutoční 25. 
septembra 2012 o 14,00 hod. Materiál a pozvánka budú doručené emailom.  
 
 
 
        PaedDr. Peter Černý v. r. 
                        predseda komisie  
V Galante, dňa  30. 8.2012 
Zapísala: Mgr. Skarlet Baničová 
          


